

因全球性冠狀病毒傳播
移民綜合服務中心（華諮處）基金會
決定延後籌款音樂舞台劇「誰明女人心」上演

移民綜合服務中心（華諮處）基金會決定延後籌款音樂舞台劇「誰明女人心」上演日期至 11 月 29 日（週日），特此公告。

移民綜合服務中心（華諮處）基金會(CICS Foundation) 與本地「DramaOne Toronto 多倫多一劇場」合作製作的音樂舞台劇「誰明女人心」原定於 2020 年 3 月 21 號(週六)於大多倫多中華文化中心 Chinese Cultural Centre of Greater Toronto 公映兩場。是次所得之收益將用作支持移民綜合服務中心（華諮處）婦女服務之用。

移民綜合服務中心（華諮處）基金會表示，因目前大部分演出門票已經售出，但世界衛生組織 WHO 於週三（11 日）下午公佈，新型冠狀病毒肺炎疫情為全球性冠狀病毒傳播。WHO 宣布這個定性前，全球確診感染病例激增，躍至兩週前的 13 倍，中國以外各國疫情繼續惡化。12 日，安省教育廳決定延長 2 周春假防止冠狀病毒。13 日，安省衛生官建議立即停止所有 250 人以上的集體活動。在與一劇場及大多倫多中華文化中心商議後，經過慎重考慮，基於對公眾健康的負責，移民綜合服務中心（華諮處）基金會決定延後基金會決定延後籌款音樂舞台劇「誰明女人心」上演。

移民綜合服務中心（華諮處）基金會表示，演出不會取消，所有已經售出的演出票仍然有效，請已經購買了演出票的觀眾妥善保存，並請繼續關注移民綜合服務中心（華諮處）基金會通過新聞和社交媒體, CICS Website www.cicscanada.com 向公眾公佈的更新消息。如有任何疑問，請通過郵件聯絡移民綜合服務中心（華諮處）基金會查詢：foundation@cicscanada.com。對此造成的任何不便，主辦方深表歉意。

移民綜合服務中心（華諮處）基金會

Postponement of CICS Foundation Fundraising Drama-Wings of Desire due to current COVID-19 Pandemic

Friday, March 13, 2020 - CICS Foundation and Dramaone Toronto decided to postpone our fundraising drama event -Wings of Desire, from March 21, 2020 (Saturday) to November 29, 2020 (Sunday). There are no changes to the two show times of 3:30 pm and 7:30 pm. All proceeds would still be benefitting our CICS's women programs and services. This decision to postpone our event is caused by our concerns of public safety due to the declaration of COVID-19 as a pandemic on Mar 11, 2020 by the World Health Organization. We also would like to follow Ontario's Chief Medical Officer of Health's recommendation to immediately suspend all large events and public gatherings of over 250 people due to COVID-19.

Given the circumstances, the CICS Foundation Organizing Committee and event partners believe that our decision to postpone the fundraising drama event to a later date is a sound measure. All show tickets that were sold up to now will be honoured and guaranteed for the new show date at the same time and for the same reserved seat. So please keep the March 21st tickets for the November 29th shows.

CICS Foundation will keep the public updated regarding any upcoming issues and changes through the mass media, social media and CICS website: www.cicscanada.com, and please direct any concerns or questions to foundation@cicscanada.com. We sincerely apologized for any inconvenience that this might cause you.

Your continued support is much appreciated.

CICS Foundation